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 ראש המועצה – אבי הררי  נוכחים

 סגן ראש המועצה  – עוז כהן  

 משנה לראש המועצה – ערן אליאס  

 חברת מועצה  – זיו קמיני  

 חבר מועצה  – יוסי אלבז  

 חברת מועצה  – יפה עובדיה 

 חבר מועצה  – עומרי פלד  

 חברת מועצה  – אנינה דינר 

 חברת מועצה  – לימור גיל שני    חסרים

 סגן ראש המועצה –דרור ריבובסקי  

 עו"ד קרן קדמי    משתתפים

 גזבר המועצה  – אשר שמע   

 מהנדסת המועצה  – אינה קיסלנקו    

 מזכיר המועצה – אלי גטר     ר ש ם

 

 היום  סדר   על 

 2018אישור צו המיסים לשנת  .1

 

עלה בהתאם להנחיות משרדי הממשלה    מתחילת הקדנציה תשלום הארנונה אבי הררי 
 ולא מעבר לכך, רשויות רבות מבקשות העלאה מעבר לכך, 

אבן  מועצת  של  העיקרי  ההכנסה  מקור  כי  לציין  מבקש  הוא  -אני  יהודה 
 מתשלומי הארנונה, אנו עושים כל שניתן לאשר מתן שירותים מירביים. 

 . 95%  - אנו מבצעים גבייה של  כ 
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ן לעיונם,  צו המיסים עודכ  2018חברי המועצה קיבלו את צו המיסים לשנת   אשר שמע 
 ,  כמתחייב בהנחיית משרד הפנים.2.18%  - ב  2017ביחס לצו משנת  

כל בקשה לשינוי הן כלפי מעלה והן כלפי מטה מחייב בקשה לאישור משרד   קרן קדמי 
 .  הפנים

 . והמדד היה ללא שינויאינה ריאלית הואיל  2.18%  -בהבקשה להעלאה   יפה עובדיה

 ?האם יש שינוי בתוספת ביחס לשנה קודמת  ערן אליאס 

 ות ולא מעבר לכך. שנהגנו בשנה שעברה רק על פי ההנחהתוספת היא כפי   אבי הררי 

 

 המצורף לפרוטוקול זה כולל ההנחות.  2018לאשר את צו המיסים לשנת  הצעת החלטה

 

 דינר, אבי הררי,  עוז כהן,  ערן אליאס, זיו קמיני,  יוסי אלבז,  אנינה  הצבעה בעד 
 עומרי פלד.   

 יפה עובדיה.    ד ג  נ 

 

 אושר.   2018צו הארנונה לשנת 

 

 

 

 אבי הררי        אלי גטר 

 ראש המועצה             מזכיר המועצה      

 

 

 


